



Politique Qualité

ndb Technologies, œuvrant dans l'environnement compétitif et mature d'équipements de tests et mesures dédiés aux utilités électriques, s'engage à générer une croissance profitable et à ravir et satisfaire les exigences de ses clients, tous ses partenaires et les parties intéressées et ce, en se donnant et en respectant des objectifs qualité qui permettront de rencontrer les exigences applicables.

Nous nous attendons à ce que tous nos employés y contribuent en collaborant à notre programme d'amélioration continue et à notre système de Management de la Qualité ISO 9001.

Quality Policy

ndb Technologies, who's core business resides in the development and marketing of portable, high technology, test and measurement equipment for the electrical utility market, strive to generate a profitable growth by delighting and satisfying all requirements of their customers and the relevant interested parties.

We expect all our employees to contribute to support our quality objectives allowing us to meet the applicable requirements. We also expect all of them to collaborate and comply to our Continuous Improvement program as well as our ISO 9001 Quality Management Program.

A blue ink signature of Luc Hamel, written in a cursive style, positioned above a horizontal line.

Luc Hamel, 2022-Oct-05

Président Directeur Général / Chairman and CEO